
Protokół

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Drogownictwa wraz z Komisją Rozwoju
Gospodarczego, Rolnictwa i Integracji Europejskiej w dniu 20.01.2020 roku o godzinie 1400  w

sali sesyjnej Urzędzie Miejskim w Kowalewie Pomorskim.
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Ad.1 Sprawy regulaminowe.

I Obecność na posiedzeniu:

stan Komisji       - 7 radnych
obecni                 - 6 radnych
nieobecni            - 1 radny /Sęk/
oraz zaproszeni goście.

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył:
Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Drogownictwa Marcin Dunajski.

Przewodniczący Marcin Dunajski – o godzinie 1400 otworzył posiedzenie Komisji i po powitaniu
radnych i  zaproszonych gości stwierdził  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych
decyzji.

III. Proponowany porządek posiedzenia:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3. Projekty uchwał i tematy informacyjne.
4. Zapytania, sprawy różne.
5. Zakończenie.

 Radni nie wnieśli uwag do porządku posiedzenia Komisji.

Ad.2 Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

Radni  jednogłośnie  bez  odczytywania  przyjęli  protokół  ze  wspólnego  posiedzenia  Komisji
Infrastruktury i  Drogownictwa wraz z Komisją Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i  Integracji
Europejskiej w dniu 10.12.2019 roku.    

Ad.3 Projekty uchwał  i tematy informacyjne.

Zastępca Burmistrza Ilona Rybicka – przedstawiła następujące projekty uchwał:

• PURM w sprawie powołania Honorowej Kapituły Miasta Kowalewo Pomorskie,
• PURM w  sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej,
• PURM  w  sprawie  uchwalenia  ramowego  planu  pracy  Rady  Miejskiej  w  Kowalewie

Pomorskim na 2020 rok,
• PURM w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na rok 2020,

Nikt z radnych nie wniósł uwag do projektów uchwał.

Kierownik ref. TIiGG Bożena Rymanowska – omówiła 

• PURM w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej.
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Nikt z Radnych nie wniósł uwag do przedstawionych projektów.

Ad.4. Zapytania, sprawy różne.

Przewodniczący  Komisji  Marcin  Dunajski  wraz  z  Radnym  Michałem  Klafczyńskim   –
podziękowali  za  przygotowanie  wspaniałej uroczystości,  z  okazji  100.  Rocznicy  Powrotu
Kowalewa Pomorskiego do Rzeczpospolitej Polski,   które odbyły się 19 stycznia br.  Uważają, że
uroczystość zrobiła na nich bardzo duże wrażenie.

Burmistrz Miasta Jacek Żurawki – poinformował, że podziękowania należą się pracownikom
urzędu, bo to  oni zaangażowali  się  w przygotowanie uroczystości,  nie  przeszkadzał  im  w tym,
Zaangażował się tylko w spotkanie z Wojewodą. Dodał, że ta uroczystość powinna nas pobudzić do
pewnych  refleksji.  Powinien  być  rozpoczęty  nowy  „lepszy”  etap.  Należy  sobie  dać  spokój
z przepychankami.  Poinformował, że otrzymał informację z Kancelarii Prezydenta, że nie została
złamana  ustawa  odnośnie  poświęcenia  insygniów.  Niezależnie  od  tego  gdzie  się  odbyła
uroczystość,  było  to  zgodne  z  ustawą.  Poprosił  by  na  najbliższym  spotkaniu  Radnych
z Burmistrzem powiedzieć  sobie  wszystko.  Chce  by  w kwestiach  merytorycznych,  każdy  miał
odmienne zdanie, nakreślić i wspólnie zdecydować, że idziemy w inną stronę. Dodał, że nie będzie
proponował projektów uchwał niekorzystnych dla mieszkańców. Poinformował, że jest nieoficjalna
informacja w sprawie obwodnicy, natomiast nie chce o tym mówić dopóki nie otrzyma informacji
na papierze. Będzie to początek nowego stulecia.

Przewodniczący  Komisji  Marcin  Dunajski –  poinformował,  że  przed  nami  jeszcze  4  lata
współpracy.  Pogratulował  odznaczeń  Radnemu  Piotrowi  Strzeleckiemu  i  Panu  Ryszardowi
Świętalskiemu Delegatowi Izby Rolniczej. 

Ryszard  Świętalski  Delegat  Izby  Rolniczej –  poinformował,  że  to  co  się  dzieje  ostatnio  na
Sesjach RM jest źle odbierane przez społeczeństwo.

Radny  Michał  Klafczyński –  poinformował,  że  jeśli  chodzi  o  Klub  Radnych  Porozumienie
Samorządowe „Mała Ojczyzna”, to nikt z Radnych nie wie  czy ktoś będzie miał jakieś sprzeciwy
na Sesji. Zasugerował by Radni, którzy się wypowiadają mówili w swoim imieniu, a nie w imieniu
Klubu. 

Przewodniczący Komisji Marcin Dunajski – złożył wniosek dotyczący umieszczenia przy tablicy
upamiętniającej 100. rocznicę powitania na kowalewskim rynku Błękitnej Armii Generała Józefa
Hallera i powrotu Kowalewa Pomorskiego do macierzy masztu z flagą Polski.

Burmistrz Miasta Jacek Żurawski – uważa, że umieszczenie masztu z flagą jest bardzo dobrym
pomysłem i zostanie to zrealizowane.

Sekretarz Gminy Ewa Bąk – poinformowała, że planowany jest zakup masztów wraz z flagami do
każdego sołectwa, zostanie też zakupiony maszt z flagą na rynek kowalewski.

Przewodniczący  Komisji  Marcin  Dunajski –  poinformował,  że  mur  należący  do  kościoła
w  Kowalewie  Pomorskim  w  kilku  miejscach  się  rozpada,  zawnioskował  o  zaklejenie  dziur
i zabezpieczenie kamieni, które się obsuwają. 

Zastępca  Burmistrza  Ilona  Rybicka –  poinformowała,  że  mur  zlokalizowany  jest  na  działce
stanowiącej  własność  Parafii,  należy  więc  rozmawiać  z  Proboszczem.  Mur  objęty  jest ochroną
konserwatorską.
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Kierownik  ref.  TIiGG  Bożena  Rymanowska  – poinformowała,  że  Parafia może  wystąpić
z projektem o dotacje.

Radny Michał Klafczyński – zapytał gdzie będzie powieszona flaga od prezydenta.

Burmistrz Miasta Jacek Żurawski – poinformował, że flaga ta pozostanie w etui razem z listem.
Flaga ta nie służy do powieszenia.

Radny Piotr Strzelecki -  poinformował o rowie wypełnionym gruzem przy drodze powiatowej
w miejscowości Wielkie Rychnowo, na wprost bramy firmy CONKRET. W chwili obecnej rów jest
niedrożny    i zalega w nim woda.

Zgłosił  również  uwagi  mieszkańców  Borówna  i  Wielkiego  Rychnowa  co  do  funkcjonowania
Ośrodka  Zdrowia  w  Wielkim  Rychnowie.  Mieszkańcy  skarżą  się,  że  lekarz  przyjmuje  raz
w tygodniu i jest wobec pacjentów niemiły. Mieszkańcy planują zorganizować zebranie z Panem
x                              i Panem Burmistrzem.

Ad.5 Zakończenie.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji o godzinie 1444 zamknął posiedzenie
Komisji.

Protokół zawiera 4 kolejno ponumerowane strony.
 

Protokołowała:
M. Chądzyńska

                                                                                                            PRZEWODNICZĄCY KOMISJI
                                                                                                   INFRASTRUKTURY I DROGOWNICTWA

                         
                                                                                                                                         /-/ Marcin Dunajski

 


